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Kısa bir süre önce 2014 yılı sıcak asfalt yatırım programının startını veren Ordu Büyükşehir
Belediyesi, çalışmalarını aralıksız sürdürüyor. Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz
yaptığı açıklamada, yollarla ilgili çalışmaların iki yıl içerisinde tamamlanacağını tekrarlayarak,
“Ordu’nun her noktasında sağlıklı bir ulaşım ağı oluşturacağız. Artık vatandaşlarımız sıcak
asfaltın konforunu yaşamaya başlayacaklar” dedi.

                LOKAL ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR…

                Altınordu ilçesi Terzili mahallesinde kısa bir süre önce gerçekleştirilen törenle, 2014
yılı sıcak asfalt yatırım programının startını veren Ordu Büyükşehir Belediyesi, burada 3 km’lik
sıcak asfalt çalışması ile yolu sağlıklı bir yapıya kavuşturdu. Kendi bünyesindeki ekiple şu anda
Altınordu ilçesi dahilinde çalışmalarını sürdüren Ordu Büyükşehir Belediyesi, Karşıyaka
Mahallesi ile Karapınar Mahallesi’nin kesiştiği bölgede bulunan Veysel Akgün Caddesinde sıcak
asfalt çalışmasını tamamladı. Halkın ulaşımdaki konforu için mahalle mahalle, ilçe ilçe
yatırımları sürdüren Ordu Büyükşehir Belediyesi, Altınordu’dan Ünye’ye, Fatsa’dan Gölköy’e
kadar birçok noktada çalışmalarını sürdürüyor.

                HAVALİMANI, ÇEVREYOLU, DEREYOLU…

                Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz sıcak asfalt çalışmalarıyla ilgili
yaptığı açıklamada seçim öncesinde söz verdikleri her konuda projelerin hayata geçeceğini, iki
yıl içerisinde de yol çalışmalarının tamamlanacağını söyledi. Ordu Büyükşehir Belediyesi’nin
kendi imkanları ile bu yıl 30 km sıcak asfalt çalışması yürüteceğini belirten Başkan Enver
Yılmaz, “Bu ili, Karadeniz’in parlayan yıldızı yapacağız. Biz, bunun için değerli hemşerilerimize
söz verdik. Havalimanı, çevre yolu, dereyolu, yeşil hat gibi hayata geçmeye başlayan birçok
yatırım Ordu’yu geleceğe taşıyacak önemli projelerdir. İhale süreci devam eden 750 km’lik sıcak
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asfalt çalışması ile de Ordu karış karış, her noktasına sağlıklı ulaşılabilen bir yapıya
kavuşacaktır. Bu yatırım Büyükşehir Belediyeleri içerisinde İstanbul ve Ankara’dan sonra gelen
en büyük ihaledir” dedi.

                ORDU, BİR CAZİBE MERKEZİ OLACAK…

                Ordu Büyükşehir Belediyesi’nin hayata geçireceği projelerle birlikte sosyal, kültürel ve
ekonomik anlamda Ordu’nun büyük değişim sürecinin hızla devam edeceğinin altını çizen
Başkan Enver Yılmaz, “Başta ulaşım olmak üzere son 12 yılda, Ordu’ya hükümetimiz tarafından
7 milyar 800 milyon liralık yatırım ve destek sağlandı. Bu, Sayın Başbakanımızın Ordu’ya ne
denli önem ve değer verdiğinin bir göstergesidir. Biz çok iyi biliyoruz ki, Ordu artık kabuğunu
kıracak. Ordu artık hayata geçen yatırımlarla; İl içi, il dışı ve yurt dışındaki tüm Orduluların gurur
duyacakları, anlatırken onur duyacakları bir cazibe merkezi olacaktır” ifadelerini kulandı.
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